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Alcaldes de l'àrea demanen una comissió de seguiment perquè temen
ser perjudicats

Sant Gregori aprova per ple les al·legacions als documents preliminars

. Girona
La majoria dels alcaldes de l'àrea afectats encara tenen en fase d'estudi el pla director urbanístic, si
bé alguns demanen una comissió de seguiment perquè temen que puguin resultar-ne perjudicats.
Demanen fer una reunió conjunta amb Girona i tots els municipis afectats per exposar les seves
propostes i redactar un projecte conjunt i concret. L'Ajuntament de Sant Gregori va aprovar en el ple
d'ahir les al·legacions a l'estudi preliminar consensuades per tots els grups, i n'esmena també alguns
errors.

Tots els municipis afectats dels Gironès han rebut de la Generalitat la diagnosi del pla, menys
Riudellots de la Selva i Vilobí d'Onyar, els màxims representants dels quals diuen que no se'ls ha
notificat res en aquest sentit.

Mentre que Celrà, Sant Julià de Ramis, Sarrià de Ter, Vilablareix, Llambilles i Bescanó encara no
han estudiat el treball preliminar, Girona preveu parlar amb els tècnics per analitzar el seu
enfocament, discutir propostes i decidir si hi presenten al·legacions.
Salt ja va exposar els seus suggeriments durant els estudis previs a la diagnosi, igual que Aiguaviva.
Fornells de la Selva, per la seva banda, està preocupat perquè el juny passat va demanar hora per
parlar del tema amb Girona i encara no ha rebut cap resposta, tot i que de manera informal es va
comentar que el tema es posaria sobre la taula després de les festes de Nadal. L'alcalde de Fornells,
Gabriel Casas, assegura haver mantingut una reunió informal amb cinc alcaldes que van exposar les
seves inquietuds pel tema, i que tornaran a reunir-se properament, convocant a la resta d'alcaldes de
l'àrea si no se'ls convida a participar en el projecte. La seva intenció és formar una comissió de
seguiment on puguin exposar les problemàtiques i propostes. De fet, l'estudi està ara en fase de
discussió i de presentació de propostes, per més endavant presentar al·legacions al projecte durant
l'exposició pública. Els alcaldes temen que les aportacions al pla es facin de manera unilateral i
demanen concreció en el redactat. Volen concreció sobretot en els temes de sanejament, d'habitatge
privat i de protecció oficial, de zones industrials i d'infraestructures que els afecten, com ara el TAV,
el vial de mercaderies o el desdoblament de l'N-II. També quant a l'ampliació de l'aeroport o la
planificació de l'activitat comercial.
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